
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Bernardov, č. 32 

Datum: 18. 12. 2017 

Začátek zasedání: 19 hod 

Zápis obsahuje usnesení č. 217 až č. 232 

Přítomni: Lubomír Koudelka 

  Milan Rohlíček 

  Jaroslav Váša 

  Mgr. Jan Pavel 

  Zdeněk Krejčík 

Program:  

1) Schválení programu 

2) Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3) Dodatek ke smlouvě o svozu odpadů                                                    

 4) Dodatek č 10. ke smlouvě linkových autobusů 

5) Schválení návrhu rozpočtového výhledu  2019-2020 

6) Schválení návrhu rozpočtu na rok 2018 

7) Žádost o vyjádření ke stavbě na čísle popisném 27 

8) Žádost o odprodeji pozemku 

9) Oznámení o čištění  rybníků 

10) Návrh rozpočtového opatření č 5/2017 

11) Rozpočtové opatření č 5/2017 

12) Složení inventarizační komise 

13) Faktura pro pana Kolínského 

14) Sběr železného odpadu 

15) Pokácení třešně na dětském hřišti 

16) Závěr 

17) Diskuse 

 

 

1. Bod programu (usnesení č. 217) 

Pan Váša navrhl doplnit programu o jeden bod a to: Vyslovení nedůvěry starostovi. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

 



2. Bod programu (usnesení č. 218) 

Zapisovatelem byl navržen pan Rohlíček, ověřovatelem pan Váša a pan Krejčík. 

Pro: 5   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

3. Bod programu (usnesení č. 219)   

Schválení smlouvy na rok 2018 se společností SOP a.s. o svozu komunálního odpadu 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

4. Bod programu (usnesení č. 220)  

Schválení smlouvy na rok 2018 se společností ARRIVA VÝCHODÍ ČECHY a.s. na autobusovou dopravu 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

5. Bod programu (usnesení č. 221) 

Schválení střednědobého výhledu rozpočtu 2019-2020 

Pro: 5  proti: 0  Zdržel se: 0 

 

6. Bod programu (usnesení č. 222) 

Schválení návrhu rozpočtu na rok 2018 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

7. Bod programu (usnesení č. 223) 

Vyjádření ke zhotovení přípojky plynu u č.p. 27.  

Zastupitelstvo nemá ke stavbě žádné připomínky 

Pro: 5   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

8. Bod programu (usnesení č. 224) 

Žádost pana Milíka o koupi části (70 m2) pozemku č. 1124/4 v K.Ú. Bernardov. 

Zastupitelstvo žádost schvaluje, za podmínky, že veškeré náklady spojené s prodejem pozemku si 

bude hradit kupující. 

Cena byla stanovena na 7,- kč/m2 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0  

 

 



9. Bod programu (usnesení č. 225) 

Pan Milík oznamuje zastupitelstvu, že bude čistit rybníky, které jsou v jeho vlastnictví. 

Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

 

10. Bod programu (usnesení č. 226) 

 Návrh rozpočtového opatření č. 5/2017 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

11. Bod programu (usnesení č. 227) 

Rozpočtové opatření č. 5/2017 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

12. Bod programu (usnesení č. 228) 

Složení inventarizačních komisí. 

Jako předsedové komisí byli zvoleni pan Váša a pan Rohlíček. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

13. Bod programu (usnesení č. 229) 

Proplacení faktury panu Kolínskému za vypracování technicko-ekonomické studie na bezdrátový 

rozhlas. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

14. Bod programu (usnesení č. 230) 

Sběr železného odpadu se již v tomto roce neuskuteční a je odložen na jaro. 

Pro: 5  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

15. Bod programu (usnesení č. 231) 

Zastupitelstvo schválilo pokácet třešeň na dětském hřišti. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

 



16. (doplněný) Bod programu (usnesení č. 232) 

Zastupitel pan Váša vyslovil nedůvěru starostovi, jako důvody uvedl porušení zákona 128/2000 

paragraf 38/1 (neoprávněné vyplácení celé mzdy za špatně sekání) 

                82/b (neodpovídá do 30 dni na dotazy),            

                92/1 (nedodržení termínu zasedání- jednou za 3 měsíce),  

                103/4/e (špatná informovanost zastupitelstva. Zatajil, že má více jak tři měsíce podklady pro 

zaplacení panu Kolínskému.  

 

Jeho návrh nebyl podpořen jinými zastupiteli. 

Pro: 1  Proti: 2  Zdržel se: 2 

 

17. Bod programu- závěr 

 Starosta informoval o přijaté faktuře za odchyt psa v naší obci. 

 Informace o zdražení vodného na 43,55,- Kč bez DPH/m3 

 Informace o změně dodavatele kovaného plotu k pomníku padlým. 

 Informace ke kanalizaci- Obec obdržela objednanou Technicko-ekonomickou studii a nyní 

jedná o pozemky pro budoucí ČOV. 

 

Diskuze:  V diskuzi navrhl pan Kalousek, aby se ořezala lípa u pomníku padlým. 

 

Starosta ukončil zasedání v 21 hod 

 

 

Zapsal: Milan Rohlíček       Ověřil: Jaroslav Váša 

 

 

 

 

Starosta obce: Lubomír Koudelka     Ověřil: Zdeněk Krejčík 


